
Zápisnica zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Vysoká pri Morave                 

č. 7/2024, konaného dňa 30.10.2024  

 

Dátum a čas zasadnutia: 30.10.2024, začiatok o 16,00 hodine    

Miesto zasadnutia: Zasadačka Obecného úradu Vysoká pri Morave  

Prítomní : viď prezenčná listina 

Starosta obce :                    Mgr. Andrej Dvoran 

Poslanci :                      Pavol Blaha, Dušan Dvoran, Marián Kohút, Milan Lapčík, 

Marián Malcher, Beáta Miškolciová, Silvia Novoveská,          

Ing. Hana Tomečková, Ing. Elena Vinceková,  

Hlavná kontrolórka obce : Ing. Zdenka Bothová,  

Zapisovateľka :                  Mgr. Ivana Poláková,  

Členovia komisií:    František Bobák, Doc. Ing. Miroslav Kopča, PhD., 

   Dana Koreničová, Ing. Ferdinand Kováč, Mgr. Andrea Kršková, 

Eva Luptáčiková, Hana Malcherová.  

                                            

Program : 

1.         Otvorenie zasadnutia – starosta obce 

2.  Schválenie programu rokovania 

3.  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

4.  Kontrola uznesení  

5.  Informácia o činnosti starostu obce od 05.09.2024- 30.10.2024 

6.  Informácia o činnosti komisií od 05.09.2024- 30.10.2024 

7.  Interpelácia poslancov 

8.  Hospodárenie obce k 30.9.2024 

9.         Pripomienky a návrhy poslancov    

10.  Žiadosti občanov a organizácii, ktorých riešenie je v kompetencii OcZ  

11.  Rôzne 

12.  Záver  

 

1/  Otvorenie zasadnutia 

Po vykonanej prezentácii poslancov zasadnutie Obecného zastupiteľstva ( ďalej aj „OcZ“) 

vo Vysokej pri Morave otvoril a viedol starosta obce Vysoká pri Morave Mgr. Andrej 

Dvoran so začiatkom o 16,00h. Starosta prítomných privítal a skonštatoval, že zasadnutie 

obecného zastupiteľstva bolo zvolané v súlade s ustanovením § 13 ods.4 písm. a) Zákona 

SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. Obecné 

zastupiteľstvo sa zišlo v počte prítomných 9 poslancov z celkového počtu 9 a zasadnutie je 

spôsobilé rokovať a uznášať sa.  

 

 



2./ Schválenie programu rokovania Obecného zastupiteľstva   

Starosta obce oboznámil prítomných s hore uvedeným návrhom programu zasadnutia OcZ. 

V rámci tohto bodu neboli prednesené žiadne doplňujúce, ani pozmeňujúce návrhy a o 

programe sa hlasovalo tak ako bol starostom obce navrhnutý, v súlade so zákonom vopred 

zverejnený na úradnej tabuli obce a na tomto zasadnutí odprezentovaný. 

 

Uznesenie číslo 77/2024 

Obecné zastupiteľstvo vo Vysokej pri Morave schvaľuje predložený program zasadnutia 

bez pripomienok, dodatkov a zmien.  

 

( Uznesenie schvaľuje 9 poslancov z prítomných 9 a z celkového počtu 9 ) 

 

Výsledok hlasovania:  

„ZA“             - 9   

„PROTI"  - 0 

„ZDRŽAL SA" - 0 

 

Starosta obce konštatoval, že program rokovania bol prijatý v navrhovanej a zverejnenej 

podobe. 

 

3./ Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice a určenie návrhovej komisie  

 

Za overovateľov zápisnice starosta obce navrhuje poslancov OcZ Ing. Hanu Tomečkovú  

a p. Beátu Miškolciovú, za zapisovateľku určuje pracovníčku obce Mgr. Ivanu Polákovú.  

 

Uznesenie číslo 78/2024 

Obecné zastupiteľstvo vo Vysokej pri Morave určuje za overovateľov zápisnice zo 

zasadnutia Obecného zastupiteľstva č.7/2024 poslancov Ing. Hanu Tomečkovú a p. Beátu 

Miškolciovú, za zapisovateľku pracovníčku obce Mgr. Ivanu Polákovú.    

( Uznesenie schvaľuje 9 poslancov z prítomných 9 a z celkového počtu 9 ) 

 

Výsledok hlasovania:  

„ZA"   - 9 

„PROTI"  - 0 

„ZDRŽAL SA" - 0 

 

Starosta obce konštatoval, že návrh uznesenia bol prijatý.  

Starosta vyzval trvalú návrhovú komisiu v zložení poslancov Pavol Blaha, Marián Malcher 

a Ing. Elena Vinceková, aby sa ujali svojej funkcie a sledovali priebeh rokovania a 

predkladali návrhy na uznesenie. 

 



4./ Kontrola uznesení  

Bod č. 4 uviedol starosta obce a dal slovo hlavnej kontrolórke obce Ing. Zdenke Bothovej, 

ktorá prítomných informovala o stave plnenia uznesení. Konštatovala, že uznesenia z 

Obecného zastupiteľstva vo Vysokej pri Morave zo dňa 05.09.2024 a dňa 25.09.2024 boli v 

zákonnej lehote zverejnené, uznesenia terminované ku dňu 30.10.2024 sú splnené a 

dlhodobé sa priebežne zabezpečujú. Písomná správa o kontrole uznesení bola všetkým 

poslancom vopred doručená a na zasadnutí OcZ odprezentovaná.  

 

Starosta obce požiadal návrhovú komisiu o prednesenie návrhu uznesenia.  

 

Uznesenie číslo 79/2024 

Obecné zastupiteľstvo vo Vysokej pri Morave berie na vedomie správu hlavnej 

kontrolórky o plnení uznesení prijatých na obecnom zastupiteľstve vo Vysokej pri Morave 

dňa 05.09.2024 a dňa 25.09.2024, že tieto uznesenia terminované ku dňu 30.10.2024 sú 

splnené a dlhodobé sa priebežne zabezpečujú. 

 

( Uznesenie schvaľuje 9 poslancov z prítomných 9 a z celkového počtu 9 ) 

 

Výsledok hlasovania:  

„ZA"   - 9 

„PROTI"  - 0 

„ZDRŽAL SA" - 0 

 

Starosta obce konštatoval, že návrh uznesenia bol prijatý.  

 

5./ Informácia o činnosti starostu obce za obdobie od 05.09.2024- 30.10.2024 

Starosta obce informoval prítomných o svojej činnosti za uvedené obdobie. Činnosti, ktoré 

boli odprezentované v správe starostu a vyžadujú si schvaľovanie Obecným zastupiteľstvom 

budú samostatne prerokované v bode 11./ Rôzne tohto zastupiteľstva. Správa o činnosti 

starostu za uvedené obdobie tvorí samostatnú súčasť materiálov zo zasadnutia OcZ č. 

7/2024. Poslanci zobrali správu o činnosti starostu obce na vedomie.    

 

6./ Informácia o činnosti komisií za obdobie od 05.09.2024- 30.10.2024 

Písomné správy o činnosti jednotlivých komisií prítomným predniesli predsedovia 

jednotlivých komisií. Činnosti, ktoré boli odprezentované v správe komisií a vyžadujú si 

schvaľovanie Obecným zastupiteľstvom budú samostatne prerokované v bode  č.11./ Rôzne 

tohto zastupiteľstva. Zápisnice z komisií tvoria samostatnú súčasť materiálov zo zasadnutia 

OcZ č.7/2024. Poslanci zobrali správy o činnosti jednotlivých komisií na vedomie.  

 

7./ Interpelácia poslancov 

 

V rámci tohto bodu boli vznesené nasledovné kvalifikované otázky zo strany poslancov.  

✓ p. poslanec Dušan Dvoran interpeluje starostu k povinnosti triedenia komunálneho 



odpadu. Starosta informuje, že táto povinnosť obci vzniká zo zákona a podľa 

aktuálnych údajov z FCC Zohor bude navýšenie v roku 2025 okolo 31%, keďže bude 

povinnosť mechanicko-biologickej úpravy odpadu pred jej uložením na skládku 

a rovnako povinnosť obce triediť textil, k čomu bude musieť obec prijať nové 

Všeobecne záväzné nariadenie.       

✓ p. poslanec Dušan Dvoran interpeluje starostu, prečo sa zorganizovalo Posedenie pre 

dôchodcov v rovnaký deň 26.10.2024 ako bol vývoz veľkoobjemového odpadu 

v obci, bolo to cítiť na návštevnosti Posedenia pre dôchodcov, kde bolo menej ľudí 

ako po minulé roky. Starosta informoval, že do budúcna sa bude tomu obec snažiť 

predísť.     

✓ p. poslanec Pavol Blaha interpeluje starosta ohľadom garáže na štadióne, či sa bude 

pod túto stavbu robiť betónová plocha. Starosta informoval, že plocha sa betónovať 

nemusí, treba tam len urobiť pätky. Je to výhoda ponuky, že garáž je už aj 

s podlahou, vnútornými a vonkajšími omietkami, komplet.  

✓ p. poslanec Pavol Bláha interpeluje starostu ohľadom veľkoobjemového zberu 

odpadu, ktorý bol dňa 26.10.2024, prečo obec nezamedzí tomu, aby odpad, ktorý tam 

už raz ľudia navozia sa stade opätovne určitými skupinami ľudí vynáša a potom sa 

povaľuje po obci. Starosta ocenil postreh poslanca a zabezpečí, aby sa to už do 

budúcnosti neopakovalo.   

✓ p. poslanec Marián Malcher interpeluje starostu ohľadom vývozu komunálneho 

odpadu, kedy vo vývozný deň mali občania z Poľnej ulice okrem nádob na 

komunálny odpad vynesené množstvo rôznych neoznačených mechov, ktoré si 

dávajú rovnako vyvážať a neplatia za to. Starosta odpovedal, že ide o dlhodobú 

problematiku, je to najmä vecou edukácie, pretože opakované vyzývania a 

upozorňovania týchto občanov zo strany obce sú neúčinné.    

✓ Ďalšie kvalifikované otázky v rámci tohto bodu neboli vznesené. 

 

Starosta obce požiadal návrhovú komisiu o prednesenie návrhu uznesenia. 

 

Uznesenie číslo 80/2024 

Obecné zastupiteľstvo vo Vysokej pri Morave berie na vedomie                                                    

- Podanú správu o činnosti starostu obce za obdobie od 05.09.2024 – 30.10.2024                    

- Podané správy predsedov komisií o činnosti za obdobie od 05.09.2024 – 30.10.2024 

 

( Uznesenie schvaľuje 9 poslancov z prítomných 9 a z celkového počtu 9 ) 

 

Výsledok hlasovania:  

„ZA"   - 9 

„PROTI"  - 0    
„ZDRŽAL SA" - 0          

 

Starosta obce konštatoval, že návrh uznesenia bol prijatý.  

 



8./ Hospodárenie obce k 30.9.2024 

Hospodárenie obce k 30.9.2024 bolo prerokované na zasadnutí finančnej komisie dňa 

24.10.2024 v bode č.2, kde si poslanci detailne prešli jednotlivé položky z hospodárenia 

obce. Celkové príjmy sú v sume 2.145.739,59 eur a celkové výdavky sú v sume 

1.800.740,47 eur. Starosta k uvedenému bodu otvoril diskusiu v rámci ktorej sa neprihlásil 

žiaden z poslancov. Starosta obce požiadal návrhovú komisiu o prednesenie návrhu 

uznesenia. 

 

Uznesenie číslo 81/2024 

Obecné zastupiteľstvo vo Vysokej pri Morave schvaľuje Hospodárenie obce k 30.9.2024 

podľa predloženého návrhu, bez pripomienok a výhrad 

 

( Uznesenie schvaľuje 9 poslancov z prítomných 9 a z celkového počtu 9 ) 

 

Výsledok hlasovania:  

„ZA"   - 9 

„PROTI"  - 0 

„ZDRŽAL SA" - 0    

 

Starosta obce konštatoval, že návrh uznesenia bol prijatý.                

 

9./ Pripomienky poslancov  

✓ p. poslanec Dušan Dvoran pripomína prítomným poslancov, aby sa zamerali na úlohy, 

ktoré sú v prijatom Pláne hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce Vysoká pri Morave na 

roky 2023-2027 s výhľadom do roku 2030, kde sú stanovené priority a strategické úlohy 

obce a je potrebné sa toho držať. Starosta informuje, že obec prijala uvedený dokument 

PHSR na rýchlo, nakoľko ho musela mať prijatý a konštatuje, že jeho výhodou je aj to, že 

ho obec môže priebežne meniť a dopĺňať podľa potreby. Starosta má za to, že obec na 

úlohách PHSR pracuje a postupne ich plní.     

✓ p. poslankyňa Beáta Miškolciová sa informuje čo sa dá robiť s tým, ak p. Ovečkovej z 

dvora opakovane utekajú kone. Má obavy, aby sa niekomu niečo nestalo. Starosta 

informuje, že za každé zviera je v prvom rade zodpovedný jeho majiteľ, ktorého je potrebné 

kontaktovať a v prípade, ak majiteľ nereaguje alebo nie je známy, treba kontaktovať políciu.  

 

Ďalšie pripomienky zo strany poslancov neboli predložené. 

  

10./ Žiadosti občanov a organizácii, ktorých riešenie je v kompetencii OcZ  

 

10a./ Žiadosť firmy BB TRADE s.r.o. o odsúhlasenie predloženej zastavovacej štúdie 7 RD 

a prístupovej cestnej komunikácie  

 

Žiadosť bola prerokovaná na zasadnutí komisie pre výstavbu a životné prostredie dňa 



16.10.2024 pod bodom č.4, ktorá odporúča zastavovaciu štúdiu schváliť.  

 

Starosta obce požiadal návrhovú komisiu o prednesenie návrhu uznesenia.   

 

Uznesenie číslo 82/2024 

Obecné zastupiteľstvo vo Vysokej pri Morave schvaľuje predložený návrh zastavovacej 

štúdie a prístupovej cestnej komunikácie pri Hraničiarskej ulici v lokalite B16. Zastavovacia 

štúdia navrhuje umiestnenie 7 rodinných domov, podľa prílohy č. 1, na pozemkoch registra 

„C“ KN parc.č. 4109/8 a č. 4109/10, zapísaných na LV č. 4568 vo vlastníctve žiadateľa BB 

TRADE s.r.o. 

Príloha: Výkres č. 1 Zastavovací plán č. p. 4109/8, 10 vypracovaný Ing. J. Balážom v 

10/2024, tvorí neoddeliteľnú súčasť materiálov OcZ č. 7/2024 

 

( Uznesenie schvaľuje 9 poslancov z prítomných 9 a z celkového počtu 9 ) 

 

Výsledok hlasovania:  

„ZA"   - 9 

„PROTI"  - 0 

„ZDRŽAL SA" - 0 

 

Starosta obce konštatoval, že návrh uznesenia bol prijatý.  

 

11./ Rôzne  

11a./ Nákup garáže na futbalový štadión – cenové ponuky 

Tento bod bol prerokovaný na zasadnutí finančnej komisie dňa 24.10.2024 pod č.3. 

Finančná komisia mala k dispozícií 3 cenové ponuky, a to od spoločnosti PROBETON s. r. 

o. v sume 16.344 eur s DPH, od spoločnosti VHMD s.r.o. v sume 11.616 eur s DPH a od 

spoločnosti Žumpy – STAV s. r. o. v sume 9.480 eur s DPH. Ako najefektívnejšiu ponuku 

považuje FK ponuku od spoločnosti PROBETON s. r. o. v sume 16.344 eur s DPH, ktorá 

najlepšie kvalitatívne spĺňa požadované parametre a nevyžaduje si dodatočné náklady.  

Starosta obce požiadal návrhovú komisiu o prednesenie návrhu uznesenia.   

 

Uznesenie číslo 83/2024 

Obecné zastupiteľstvo vo Vysokej pri Morave schvaľuje nákup garáže na futbalový štadión 

na základe predloženej cenovej ponuky spoločnosti PROBETON s. r. o. v sume 16.344 eur 

s DPH, ktorá najlepšie kvalitatívne spĺňa požadované parametre a nevyžaduje si dodatočné 

náklady. 

( Uznesenie schvaľuje 9 poslancov z prítomných 9 a z celkového počtu 9 ) 

 

Výsledok hlasovania:  

„ZA"   - 9 

„PROTI"  - 0 



„ZDRŽAL SA" - 0 

Starosta obce konštatoval, že návrh uznesenia bol prijatý. 

 

11b./ Zateplenie ZŠ – rozšírenie projektovej dokumentácie – CP Masplan s.r.o. 

Tento bod bol prerokovaný na zasadnutí finančnej komisie dňa 24.10.2024 pod č.4. 

Finančná komisia prerokovala predloženú cenovú ponuku od spoločnosti MASPLAN s.r.o., 

jedná sa o rozšírenie prác na projektovej dokumentácií „Zateplenie ZŠ vo Vysokej pri 

Morave“. Cena projektu je 5.450 eur bez DPH. Finančná komisia odporúča predloženú 

cenovú ponuku č.RM/15/2024 zo dňa 1.10.2024 od spoločnosti MASPLAN s.r.o. schváliť. 

Starosta obce požiadal návrhovú komisiu o prednesenie návrhu uznesenia.   

 

Uznesenie číslo 84/2024 

Obecné zastupiteľstvo vo Vysokej pri Morave schvaľuje rozšírenie prác na projektovej 

dokumentácií „Zateplenie ZŠ vo Vysokej pri Morave“ od spoločnosti MASPLAN s.r.o. 

v sume 5.450 eur bez DPH (6540 eur s DPH). 

( Uznesenie schvaľuje 9 poslancov z prítomných 9 a z celkového počtu 9 ) 

Výsledok hlasovania:  

„ZA"   - 9 

„PROTI"  - 0 

„ZDRŽAL SA" - 0 

 

Starosta obce konštatoval, že návrh uznesenia bol prijatý. 

 

11c./ Predloženie žiadosti o poskytnutie príspevku v rámci programu ,,Výstavba, 

rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry v obciach do 3000 obyvateľov“ 

a zabezpečenie financovania  

Starosta informoval o podaní žiadosti o poskytnutie príspevku v rámci programu ,,Výstavba, 

rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry v obciach do 3000 obyvateľov“ 

a zabezpečenie financovania tohto projektu, ktorý poslancom detailnejšie popísal.   

V rámci diskusie p. poslankyňa Ing. Hana Tomečková upozorňuje, že táto záležitosť nebola 

prerokovaná na finančnej komisii a chce túto záležitosť ozrejmiť. Starosta informuje, že 

z časových dôvodov to nebolo možné prerokovať na komisii, pretože projekt obec obdržala 

až po zasadnutí finančnej komisie tento týždeň a ide o výnimočný prípad, keďže na podanie 

žiadosti o NFP má obec veľmi krátky čas a bez prijatia tohto uznesenia nebude možné ďalej 

v projekte pokračovať.     

Starosta obce požiadal návrhovú komisiu o prednesenie návrhu uznesenia. 

 

Uznesenie číslo 85/2024 

Obecné zastupiteľstvo vo Vysokej pri Morave schvaľuje: 



• Predloženie žiadosti o poskytnutie príspevku v rámci programu ,,Výstavba, 

rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry v obciach do 3000 obyvateľov“ na 

základe výzvy č. 2024/001 Fondu na podporu športu na projekt Multifunkčné ihrisko a 

bežecká dráha v areáli školy Vysoká pri Morave. 

• Zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia finančných 

prostriedkov z Fondu na podporu športu. 

• Zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu 

vo výške minimálne 10% z celkovej sumy oprávnených výdavkov projektu 44 814,31 EUR 

s DPH. 

• Zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov projektu z rozpočtu 

obce Vysoká pri Morave 

( Uznesenie schvaľuje 9 poslancov z prítomných 9 a z celkového počtu 9 ) 

Výsledok hlasovania:  

„ZA"   - 9 

„PROTI"  - 0 

„ZDRŽAL SA" - 0 

 

Starosta obce konštatoval, že návrh uznesenia bol prijatý.  

 

11d./ Vypracovanie realizačného projektu na úpravu verejných priestorov v obci- chodník 

ul. Družstevná, parkovisko ul. Krížna- Továrenská ulica a predloženie cenovej ponuky 

firmy ARCHIX, s r.o. Malacky   

 

Tento bod bol prerokovaný na zasadnutí finančnej komisie dňa 24.10.2024 pod č.5. 

Finančná komisia prerokovala predloženú cenovú ponuku od spoločnosti ARCHIX, s r.o. 

Malacky v sume 5220 eur s DPH, o tomto projekte starosta prítomných informoval 

a v rámci diskusie neboli žiadne pripomienky.  

 

Starosta obce požiadal návrhovú komisiu o prednesenie návrhu uznesenia. 

 

Uznesenie číslo 86/2024 

Obecné zastupiteľstvo vo Vysokej pri Morave súhlasí s vypracovaním realizačného 

projektu na Úpravu verejných priestorov – chodník Dužstevná a parkovisko Krížna- 

Továrenská od spoločnosti ARCHIX, s r.o. Malacky v sume 5220 eur s DPH  

( Uznesenie schvaľuje 9 poslancov z prítomných 9 a z celkového počtu 9 ) 

Výsledok hlasovania:  

„ZA"   - 9 

„PROTI"  - 0 

„ZDRŽAL SA" - 0 

 

Starosta obce konštatoval, že návrh uznesenia bol prijatý.  

 



Rôzne:  

V rámci tohto bodu p. starosta vyzval prítomných k diskusii.  

 

Prítomní poslanci sa venovali bodu č. 6 zasadnutia finančnej komisie zo dňa 24.10.2024, 

kde bola prerokovaná Vizualizácia k projektu rekonštrukcie kultúrneho domu od 

spoločnosti MASPLAN s.r.o., ktorú zobrala finančná komisia na vedomie. V rámci diskusie 

starosta prítomných oboznámil s uvedeným projektom a bližšie špecifikoval dôvod 

vizualizácie daného projektu, nakoľko pôvodný projekt, ktorý obec má od firmy VAN 

JARINA Bratislava v roku 2021 už nie je aktuálny a je potrebné ho prerobiť. Prítomní 

poslanci sa zhodli na tom, že tento bod sa ešte podrobne prerokuje na stavebnej a finančnej 

komisii a nebude predmetom schvaľovania na tomto zasadnutí.   

 

- p. poslankyňa Ing. Elena Vinceková sa informuje ohľadom komunálneho odpadu, či by 

nebolo vhodné pristúpiť k čipovaniu popolníc, aby ľudia začali viac triediť odpad a dajakým 

spôsobom ich motivovať. Starosta odpovedal, že čipovanie slúži len k tomu, aby obec mala 

prehľad kto koľko odpadu vyvezie, nerieši problém separovania.   

- p. poslanec Marián Kohút sa informuje, či je možné osadiť viac smetných košov po obci, 

aby sa zabezpečil väčší poriadok v obci. Starosta informoval, že po obci je rozmiestnené 

dostatočné množstvo smetných košov, t.č. 28ks, avšak ľudia ich napĺňajú odpadom, ktorý 

do nich nepatrí a potom ho roznášajú psy a mačky po obci.    

- p. poslankyňa Ing. Elena Vinceková sa informuje, či starosta ako predstaviteľ obce môže 

upozorniť firmu First Farm, aby nezaorávali cesty, nakoľko sa nedá dostať do určitých 

lokalít, napr. na Balatón a na jej výzvy nereagujú. Starosta informoval, že minulý rok to už  

riešil a problém vidí v tom, že oni si nastavia traktor podľa GPS súradníc a podľa toho idú.      

- p. poslanec Milan Lapčík informuje, že v našej obci sa bude robiť sceľovanie pozemkov- 

Pozemkové úpravy, ktoré nariadil štát.  

- p. poslanec Milan Lapčík ďalej informoval, že prebehlo Valné zhromaždenie Lesného 

pozemkového spoločenstva, kde bola schvaľovaná suma z ktorej sa budú vyplácať podiely, 

obec z toho dostane podiel vo výške 12 408 eur. 

- p. poslanec Dušan Dvoran upozornil, že na javisku v KD je preseknutý kábel, ktorý ide 

k vstávajúcim svetlám. Starosta zabezpečí okamžitú nápravu.   

- p. Valéria Dvoranová sa informuje s akým zámerom obec uvažuje v budove bývalého 

Domu služieb. Starosta informoval, že v prvom rade potrebujeme nový bezpečnostný 

projekt a stavebné povolenie, bez ktorého nie je možné zahájiť verejné obstarávanie. 

Starosta ďalej informoval, že  v rámci projektu obnovy Slovenska, ak by bol zámer 

nekomerčného charakteru, bolo by možné získať na to finančné prostriedky.  

- p. Valéria Dvoranová - Slovenská jednota dôchodcov informovala, že dňa 11.11.2024 o 

11h a 11minúte sa bude konať pred kostolom v našej obci akcia „Červené maky“ - kladenie 

kytíc, kde budú prítomné a vystúpia deti z MŠ a ZŠ a na ktorú prítomných touto cestou 

pozývajú.   

- p. Marcel Sloboda sa verejne poďakoval p. starostovi za jeho prácu na odvodnení 

povrchovej dažďovej vody na Spojnej ulici o ktorú žiadali už viac ako 10 rokov.  



- p. Eva Luptáčiková konštatuje, že je veľmi rada, že v súčasnej dobe pôsobí veľmi aktívne 

zastupiteľstvo za čo im ďakuje. V ďalšom sa informuje, čo plánuje obec robiť s budovou v 

starej škole (bývalý Printing), nakoľko v obci žije veľa seniorov a má za to, že tu chýba 

stacionár pre seniorov. Starosta informoval, že obec pracuje na tom, aby sa v obci 

vybudovalo zariadenie pre seniorov. V prvom rade je potrebné, aby sa schválil nový 

územný plán, ktorý o.i. navrhuje priestory bývalého Printingu na tento sociálny účel.   

- p. Ing. Ferdinand Kováč informoval o odmeňovaní hasičov za prácu pri povodniach s tým, 

že dobrovoľní hasiči by mali dostať odmenu formou darov, aby sa to nezdaňovalo a ostatné 

zložky dostanú odmeny. O tom, kedy to bude vyplácané a akým spôsobom, nemá žiadne 

informácie. Ďalej informoval, že projekt Hasičskej zbrojnice je t.č. v štádiu príprav 

stavebného povolenia, územné rozhodnutie bolo vydané.  

- p. poslankyňa Beáta Miškolciová informovala, že dňa 22.11.2024 sú naši dôchodcovia 

pozvaní do Vedrovíc na posedenie pri príležitosti mesiaca úcty k starším a týmto pozýva aj 

prítomných poslancov, aby sa akcie zúčastnili.  

 

V rámci tohto bodu neboli zo strany poslancov, členov komisií, ani prítomných občanov 

prednesené žiadne ďalšie podnety a dotazy.  

 

13./ Záver 

 

Starosta poďakoval prítomným za účasť a ukončil OZ o 18,10 hodine.  
 
 

 

Starosta obce:      Overovatelia zápisnice: 

 

Mgr. Andrej Dvoran    Ing. Hana Tomečková  ............................................ 
      

.......................................................    Beáta Miškolciová     ............................................. 
   

 

 

 

 

 

Zapísala: Mgr. Ivana Poláková             


